
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 2. 5. 2012

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın (od 18:00), Jakub Michálek(od 18:21), Pa-
vel Motloch, Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha, Marek Vyšinka
Omluveni: Kristýna Kuncová
Hosté: Petr Pošta, Marek Nečada, Karel Kolář, Pavol Habuda, Pavel Vraštiak, Jakub Opršal,
Jindřich Libovický

Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı
3. Organizace voleb do SKASu MFF UK na funkčńı obdob́ı 2012-2013
4. Závěry z diskuze mezi SKASem a prof. Kratochv́ılem o studentské anketě
5. 6 k 60
6. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 2. května, začátek 17:47, konec 18:37. Předsedá Jǐŕı Šejnoha.

1. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı

Ke schváleńı byly předloženy zápisy z 28. 3. a 4. 4. Zápis z 28. 3. byl schválen.

Schválen 4 – 0 – 1

Zápis z 4. 4. byl schválen.

Schválen 3 – 0 – 2

3. Organizace voleb do SKASu MFF UK na funkčńı obdob́ı
2012-2013

Jǐŕı Šejnoha dal kolovat arch s návrhem volebńı komise, Tomáš Roskovec zformuloval usneseńı

Usneseńı: SKAS MFF UK schvaluje členy volebńı komise navržené předsedou volebńı komise
M. Radeckým. Jsou to Petra Svatoňová, Zdeněk Smrčka, Lukáš Gurńık, Jaroslav Horáček,
Michal Mutnanský, Lucie Řeháková, Adéla Vodáková, Peter Ondáč, Petra Šimáková, Anna
Kolpaková, Karel B́ılek, Marika Ivanova, Robert Cesar, Libor Peltan, Katarina Hajdinova.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

4. Závěry z diskuze mezi SKASem a prof. Kratochv́ılem o stu-
dentské anketě

Jǐŕı Šejnoha informuje o sch̊uzi zástupc̊u SKASu s prof. Janem Kratochv́ılem, kandidátem na
děkana, a jeho týmem. SKAS na sch̊uzi reprezentovali Jǐŕı Šejnoha, Tereza Bártlová a Pavel
Motloch, sešel se s nimi prof. Kratrochv́ıl, doc. Rokyta a prof. Chmeĺık. Jǐŕı Šejoha uvedl, že
prof. Kratochv́ıl nepřǐsel s hotovým návrhem, ale vyslechl názory SKASu, aby se jimi mohl
inspirovat. Delegáti SKASu se shodli na dobrém pocitu z proběhlého setkáńı.



Závěrečná dohoda představuje pro letošńı rok pokusnou formu doplňuj́ıćı paṕırové ankety,
kterou studenti vyplńı na posledńıch hodinách semestru. Během zasedáńı SKASu ještě porf.
Kratochv́ıl poslal Jǐŕımu Šejnohovi SMS zprávu o podpoře návrhu ze strany vědecké rady MFF
UK, která zasedala ve stejnou dobu. Kv̊uli nutnosti zakotveńı nové formy do směrnic nebude
letos paṕırová anketa oficiálńı, ale pouze doplňuj́ıćı k elektronické.

Tomáš Roskovec připomněl mail od Karla B́ılka, který navrhoval zř́ızeńı možnosti elektro-
nickou formou komentovat přednášku již během semestru. Jǐŕı Šejnoha uvedl, že na 2. lékařské
fakultě tato možnost funguje a možná by nebylo složité od nich systém převźıt, pokud bude
mı́t návrh podporu.

5. 6 k 60

Jǐŕı Šejnoha referoval o problémech v nalezeńı shody volných termı́n̊u všech přednášej́ıćıch. Pod
diskuzi je navrženo, že pokud se podař́ı sehnat náhradńıky za nepř́ıtomné na 23. 5., pak akce
proběhne v tomto termı́nu, v opačném př́ıpadě se odlož́ı na zář́ı.

6. Různé

Marek Vyšinka informoval o přednášce a diskuzi k tématu Boloňského procesu, které proběhne
9.5., dále informoval o postupu při př́ıpravě semináře z vysokoškolské legislativy pro zaměstnance
(a zejména zaměstnanecké senátory) MFF, který se pokouš́ı s společně s ACSA zorganizovat.

zapsal Tomáš Roskovec


